To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR

DIVERSIFIED INVESTMENTS

Date: 28-03-2023 11:03:46 AM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 28-02-2023 AM 11:03:46 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 14:00 on 04-04-2023 at Zoom Meeting

https://us02web.zoom.us/j/89231960780 to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 04-04-2023 الساعة 14:00 في رابط https://us02web.zoom.us/j/89231960780 وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

Subject:

Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)

تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)

الموضوع:

The first item: Approving the amendment of Article (3) of the company's Memorandum of Association and Article (4) and the company's Articles of Association to become:

The company aims to achieve the following goals:

First: Main objectives:

goal end symbol

661204 Financial services activities for dealing in foreign stock exchanges

661203 Financial services activities for dealing in the local financial market

Second: Complementary goals:

The company, in order to achieve the main objectives, may only do the following:

- 1- Purchasing and owning some or all of the rights, existing assets, or related obligations,
- 2- To borrow or borrow the funds necessary to finance its activities and to achieve its goals and objectives and to complete its projects in the manner it deems appropriate, whether from banks or from any party, whether inside or outside the Kingdom.
- 3- Requesting to obtain patents, franchise rights, trademarks, and in general any rights that the company deems feasible to purchase or own in any way, as well as

البند الأول: الموافقة على تعديل المادة (3) من عقد تأسيس الشركة والمادة (4) والنظام الأساسي للشركة لتصبح: تهدف الشركة إلى تحقيق الغايات التالية:

أولا: الغايات الرئيسية:

رمز الغاية الغاية

661204 أنشطة الخدمات المالية للتعامل في البورصات

لاجنبيه

661203 أنشطة الخدمات المالية للتعامل في السوق المالي

ثانيا: الغايات التكميلية:

الم كتاب المحكيدة.

وللشركة وتحقيقاً للغايات الرئيسية فقط القيام بما يلي:--1 شراء وامتلاك بعض أو جميع الحقوق أو الاصول الموجودة أو الالتزامات العائدة وكذلك الاشتراك والدخول في اتفاقيات

مع تلك الجهات أو الانضمام اليها.

-2 أن تقترض أو تستدين الأموال اللازمة لتمويل نشاطاتها ولتحقيق اهدافها وغايتها وانجاز مشاريعها بالشكل الذي تراه مناسبا سواء من البنوك أو من اي جهة كانت سواء داخل المملكة أو خارجها.

-3 طلب الحصول على براءات اختراع وحقوق امتياز وعلامات تجارية وبوجه عام اي حقوق ترى الشركة جدوى في شرائها أو امتلاكها بأي شكل من الاشكال وكذلك الاحتفاظ وتوسيع النطاق الشروط المتعلقة بها سواء كانت المنافع التي تراها متحققة داخل المملكة أو خارجها وعلى الشركة استغلال أو

to maintain and expand the scope of the conditions related to them, whether the benefits that you see are realized inside or outside the Kingdom, and the company must exploit or invest those benefits And agree to conduct tests or experiments on them, ,

- 4- Exploiting the financial surpluses available with the company by investing them in financial portfolios managed by the company and authorizing the company's board of directors to do so.
- 5- In general, carrying out all the actions that are or may be necessary to achieve any of the company's main objectives, which are clearly stated above.
- 6- Opening bank accounts for the company inside and outside the Hashemite Kingdom of Jordan.

The company may have an interest or participate in any way with entities that carry out business similar to its business or that may help it achieve its objectives in the Kingdom of Jordan and abroad, and it may purchase these entities or annex them to them.

استثمار تلك المنافع والموافقة على اجراء الاختبارات أو التجارب عليها وكذلك العمل على تطوير اي من الامتيازات والاختراعات والحقوق المملوكة للشركة أو التي تنوي امتلاكها.

-4 استغلال الفوائض المالية المتوفرة لدى الشركة عن طريق استثمارها في محافظ مالية تدار من قبل الشركة وتفويض مجلس إدارة الشركة القيام بذلك.

-5 وبوجه عام القيام بجميع الاعمال التي تكون أو من الممكن ان تكون لازمة لتحقيق اي من غايات الشركة الرئيسية والمنصوصة عليها انفا شكل واضح.

عليها انفا بشكل واضح. -6 فتح حسابات بنكية للشركة داخل المملكة الأردنية الهاشمية وخارجها.

ويجوز للشركة ان تكون لها مصلحة او أن تشترك بأي وجه مع الجهات التي تزاول اعمالا شبيهة بأعمالها او التي قد تساعدها على تحقيق اغراضها في المملكة الأردنية وفي الخارج ولها ان تشتري هذه الجهات او ان تلحقها بها ويجوز ان تمارس الشركة اعمالا مكملة او لازمة او مرتبطة بأغراضها الرئيسية، وذلك بعد اخذ موافقة الجهات المختصة بهذه الأعمال.

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

عزام بشتاوی User Name:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي